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Yhteistyöryhmä kuulee maakuntajohtajan katsauksen ajankohtaisista asioista. 
 
vs. Maakuntajohtaja Päivi Ekdahl:  

• Tulevaisuudessa todennäköisesti rahoitus tulee olemaan tulosperusteista ja kyky 
valmistella indikaattoreita on huono, niin tulosperusteisuus korostuu mutta miten 
käytännössä toteutetaan? Viekö se siihen, että rahoitukset keskitetään?  
Rahoitusohjelmia on useita, joten tulevaisuudessa jaettaisiin yksi kirjekuori ja 
tietyt ohjelmat ja valtion päätettäväksi jää miten rahoitus jaetaan, alueiden rooli 
olisi pieni. Alueiden puolesta puhujia on paljon, mutta kuullaanko alueiden ääntä.  

• TEM:n aluekehittämisen toimintamalli Suomessa -> kuulostaa keskittämiseltä ja 
ministeriölähtöiseltä tekemiseltä. Millä tavoin ministeriöt hoitavat 
aluekehittämisen asioita. Ministeriöihin kohdistuu isot säästöt, joten ei 
mahdollista keskustella joka vuosi alueiden kanssa. Pohdittu alueiden 
kehittämisen toimintamallin painoarvoa ja pohdittu, voisiko se olla osa 
parlamentaarista valmistelua. Ministeriöt näkevät substanssistrategiansa 
ensisijaisina, ei katsella muiden ministeriöiden roolia. Kansalliset ministeriöt eivät 
ymmärrä MYR:n roolien merkitystä. Kansallisten ministeriöiden ei tarvitse 
ymmärtää Myr:riä, koska ne ovat nimenomaan maakunnallisia ryhmiä.  

• ALKE-keskustelut: voitaisiinko järjestää myöhemmin ja kehittää muita 
vuorovaikutteisia foorumeja, jotka voivat olla valitettavan yksisuuntaisia. Kunta- 
ja alueministeri Ikoselta tieto: valtion aluehallintouudistuksen osalta epäilys, että 
ELY-keskusten roolia aluekehittämisvastuussa lisääntyy. Tämä korjattu, eli 
rooleihin ja vastuisiin ei ole tulossa muutoksia. 

 
 
 
 
Liisa Ansala ja Paula Quick poistuivat kokouksesta pykälän käsittelyn aikana. 

 
Esittelijä Sihteeristön puheenjohtaja: 

 
Päätösesitys Merkitään maakuntajohtajan katsaus tiedoksi. 

 
Päätös Merkittiin tiedoksi. 
 
  


